
Podsumowanie pierwszego roku prezesury adw.
Jacka Treli - wywiad

Minął rok od wyboru adw. Jacka Treli na
prezesa Naczelnej Rady Adwokackiej. W
rozmowie z red. Anną Krzyżanowską
podsumowuje on ten czas, mówiąc o
dotychczasowych osiągnięciach i planach na
przyszłość. Rozmowa ukazała się w
"Rzeczpospolitej" 28 listopada. 

Prezes mówi m.in. o planach obniżenia składek
samorządowych oraz o tym, że NRA w tej kadencji
wydała ok. 60 opinii do różnych projektów ustaw.
Dzieli się też swoją oceną jakości prac
legislacyjnych oraz roli adwokatów w życiu
społecznym.

(czytaj cały wywiad)
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